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Plats och tid Kommunhuset, tisdagen den 12 maj 2015, kl. 13.30 – 17.45 

  

Beslutande  Monica Pettersson (M), ordf.  

Anders Gullander (FP), 1 v. ordf. 

Annika Andersson Ribbing (S), 2 v. 

ordf. 

Marie Bladholm (M), § 90 

Elisabeth Dingertz (M) 

 

Britt Lindmark (FP) 

Ina Ununger (C) 

Sandro Wennberg (S) 

Karin Aaseby (S) 

Mikael Lindström (S) 

 

Tjg ersättare 

 

 

Övriga ersättare 

Malin Bellander (M) fr.o.m. § 91-97 

Jan Dolk (KD) 

 

Fredrik Sneibjerg (FP) 

Allan Sooman (FP) 

Mica Nordström (C) 

Christer Löfving (SD) 

Thomas Jonsson (M), fr.o.m. § 98 

 

Cecilia Strömmar (S) 

Jan Landqvist (S) 

Mats Skoglund (V) 

    

Övriga deltagare Stellan Folkesson 

Ann Lundqvist 

Sara Blűcher 

Lars Öberg 

Per Fogelström 

Frida Ragnarsson 

Mikael Lind 

 

Utses att justera Annika Andersson Ribbing (S) 

 

Justeringens tid och 

plats 

Onsdagen den 27 maj 2015 på kanslienheten, Skogsbo 

 

Protokollet innehåller  § 90 - 106 

 

 

Underskrifter Sekreterare ......................................................................... 
    Per Fogelström 

 

  Ordförande ......................................................................... 
    Monica Pettersson 

 

  Justerande ......................................................................... 
    Annika Andersson Ribbing 

 

 

 

Anslag om justering uppsatt 2015-05-19 

 

Anslaget skall nedtas 2015-06-11 

 

  Underskrift ......................................................................... 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2015-05-12 § 90 

Värmdö skoldialog - slutrapport 
 
Ärendebeskrivning 

Efter folkomröstningen om skolfrågor har konsulterna Ann Lundqvist och Sara 

Blűcher på kommunens uppdrag genomfört en dialogprocess med föräldrar, 

skolpersonal, m.fl. 

 

Uppdraget redovisas i rapporten Värmdö skoldialog Slutrapport som föredras 

vid dagens sammanträde. Beslut/uppdrag med anledning av rapporten kommer 

att tas upp vid kommande sammanträde. 

 
Handlingar i ärendet 

Värmdö skoldialog Slutrapport, maj 2015 

 

_______ 
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Dnr 14KS/393 Kommunstyrelsen 2015-05-12 § 91 

Budgetuppföljning 1 – BUP 1 – per den 31 mars 2015 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Rapporten godkänns. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Per den 31 mars 2015 presenteras budgetuppföljningsprognos (BUP 1). Pro-

gnosen för helåret visar ett resultat på + 49,7 mnkr, vilket är något högre än det 

budgeterade. Det är dock tidigt under året och prognosen präglas av betydande 

osäkerhet. 

 
Handlingar i ärendet 

Budgetuppföljning 1, per den 31 mars (BUP 1) 2015, 2014-04-24 

 
Yrkanden 

Mikael Lindström (S) yrkar att ärendet återremitteras för att nämndernas olika 

prognosprinciper, risker och konsekvensanalyser ska tydliggöras. 

 

Jan Dolk (KD) och Britt Lindmark (FP) yrkar avslag på återremissyrkandet och 

bifall till förslaget att rapporten godkänns. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om återremissyrkandet bifalles eller avslås och finner att 

det avslås. 

 

Votering begärs. Följande beslutsgång uppläses och godkänns: 

 

”Den som avslår återremissyrkandet röstar ja, den som bifaller yrkandet röstar 

nej.” 

 

Följande röstar ja: 

Malin Bellander (M), Elisabeth Dingertz (M), Anders Gullander (FP), Britt 

Lindmark (FP), Jan Dolk (KD), Ina Ununger (S), Christer Löfving (SD), Mo-

nica Pettersson (M). 

 

Följande röstar nej: 

Annika Andersson Ribbing (S), Sandro Wennberg (S), Karin Aaseby (S), Mi-

kael Lindström (S), Hanna Thorell (MP). 

 

Kommunstyrelsen beslutar med åtta ja-röster mot fem nej-röster att avslå åter-

remissyrkandet. 
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Ordföranden frågar om rapporten godkänns och finner att den godkänns. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande reservation: 

 

”Den socialdemokratiska gruppen reserverar sig mot beslutet att godkänna 

budgetuppföljningsprognosen. Vi yrkade återremiss för att få tydligare beskri-

vet i underlaget att olika nämnder använder olika principer för att göra sina 

prognoser. En del prognosticerar resultat utifrån vad budgeten säger oavsett 

faktiskt resultat under perioden, andra prognosticerar ett resultat baserat på det 

faktiska resultatet. Det gör att vissa nämnder prognosticerar ett resultat som är i 

nivå med budget (”nollresultat” eller budget i balans), andra ett förväntat över- 

eller underskott. 

 

Det finns poänger med en sådan princip. Det sätter starkt fokus på att verksam-

heterna ska ”hålla budget”. (Vi tycker i och för sig att det finns ett mer positivt 

sätt att stimulera verksamheterna, nämligen ”nå målet”. ) En sådan prognos-

princip ställer oerhört stora krav på att redovisa strategin för hur man vid tidiga 

underskott ska hålla budgeten vid årets slut - utan att ge avkall på kvaliteten. 

Sådana beskrivningar saknas helt i prognosen.  

 

Den medborgare eller revisor som granskar kommunstyrelsens budgetuppfölj-

ningsprognos, får dock ingen kunskap om att det praktiseras olika principer, 

utan bibringas uppfattningen att vissa nämnder kommer att hålla budget och 

andra inte. Detta trots att det finns underskott redan första kvartalet och stora 

risker i verksamheterna, som tyvärr inte heller tydliggörs på samma sätt i de 

olika nämnderna. 

 

Det är nödvändigt att vi i kommunstyrelsen, som har uppsikts- och tillsynsplikt 

över övriga nämnder, får tydliga redskap för att bedriva det arbetet. Det är sär-

skilt viktigt när det gäller de ekonomiska frågorna.  

 

I princip, menar vi, ska en prognos användas för att visa nämnder och styrelser 

på signaler i verksamheterna som tyder på budgetavvikelser. De signalerna ska 

vi sedan använda för att fatta beslut om åtgärder för att nå en budget i balans. 

Om vi får felaktiga – eller inga – signaler, kommer vi inte att kunna fatta rätt 

beslut. 

 

Vi är glada över beskedet att vi ska få en ny prognos vid halvårsskiftet. Då 

kommer vi att tydligare se om prognosmetoden är trovärdig.” 

 

Hanna Thorell (MP) lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Miljöpartiet yrkade på Socialdemokraternas förslag till återremiss för att 

nämndernas olika prognosprinciper, risker och konsekvensanalyser skulle tyd-

liggöras. Vi hade även sett att den BUP 1 som presenterats Kommunstyrelsen 

hade innehållit information kring det faktiska utfallet kontra budget i nämnder 

och övriga poster under kvartal 1 och inte bara en summering av det prognosti-

serade resultatet för året.  
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Vi hade även önskat få en handlingsplan redan i nuläget på hur man avser 

minska underskotten i de nämnder som beräknas få ett lägre utfall gentemot 

budget, framförallt vad gäller utbildningsnämnden. Miljöpartiet yrkade redan i 

samband med antagandet av Värmdö Kommuns drift- och investeringsbudget i 

Kommunfullmäktige den 26 november 2014 att mer ekonomiska resurser 

(+13,8 MSEK) skulle skjutas till Utbildningsnämnden för att säkerställa nöd-

vändiga resurser under året samt ökade satsningar på kvalitet i undervisningen 

vilket röstades ned av allianspartierna, något som är beklagligt.” 

 

Mats Skoglund (V) lämnar följande ersättaryttrande: 

 

”Jag skulle biträtt socialdemokraternas återremissyrkande. Enligt handlingarna 

prognostiserar ett par nämnder nollresultat 2015. För socialnämndens del skall 

detta ske genom omfattande handlingsplaner på varje enhet i syfte att sänka 

kostnader. Vård- och omsorgsnämnden uppger att budgeten skall hållas genom 

aktivitets- och handlingsplaner med månatliga uppföljningar. Vilka konsekven-

ser nämndernas handlings- och aktivitetsplaner innebär för brukarna och perso-

nalen saknas. I flera fall är nämndernas prognostiserade resultat endast giss-

ningar utan egentligt värde.” 

 

 
Sändlista 

Sektor ekonomi 

 

_______ 
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Dnr 14KS/407 Kommunstyrelsen 2015-05-12 § 92 

Finansrapport per den 31 december 2014 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Rapporten godkänns. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

I finansrapporten redovisas att under 2014 ökade koncernens låneskuld med 

81,7 mnkr varav kommunen (internbanken) svarade för74,2 mnkr, resterande 

ökning avser Värmdö Bostäder AB. Snitträntan i internbankens låneportfölj 

sjönk under 2014 med drygt 0,3 procent till 2,48 procent. Cirka 40 procent av 

lånestocken har rörlig ränta. I syfte att begränsa den s.k. refinansieringsrisken 

har kommunen valt att sprida kapitalbindningstiden för sina lån fram till år 

2019. 

 
Handlingar i ärendet 

Finansrapport per den 31 december 2014, 2015-04-27 

 
Sändlista 

Sektor ekonomi 

 

_______ 
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Dnr 15KS/391 Kommunstyrelsen 2015-05-12 § 93 

Uppföljning av kommunens interna kontroll 2014 och 
internkontrollplan för 2015 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Kommunstyrelsens internkontrollrapport för 2014 godkänns. 

2. Förvaltningen ges i uppdrag att genomföra föreslagna åtgärder i intern-

kontrollrapporten. 

3. Kommunstyrelsens internkontrollplan för 2015 antas. 

4. Kommunens styrdokument avseende representation ska revideras och 

uppdateras. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Enligt kommunens policy för internkontroll ska alla nämnder årligen anta en 

internkontrollplan. 

 

Förvaltningen har redovisat uppföljning av kommunstyrelsens internkontroll-

plan för 2014 och ett förslag till internkontrollplan för 2015. 

 
Handlingar i ärendet 

Uppföljning av kommunstyrelsens interna kontroll 2014 och internkontrollplan 

2015 

 
Yrkanden 

Mikael Lindström (S), Anders Gullander (FP), Ina Ununger (C) och Hanna 

Thorell (MP) yrkar bifall till förvaltningens förslag att internkontrollrapport för 

2014 och internkontrollplan för 2015 godkänns. De yrka vidare att styrdoku-

ment avseende representation ska revideras och uppdateras. 

 

Hanna Thorell (MP) och Mikael Lindström (S) yrkar att kontrollmomentet 

”Miljökrav ställs vid upphandlingar” ska införas även för 2015. 

 

Ina Ununger (C) och Monica Pettersson (M) yrkar avslag på Thorells och Lind-

ströms tilläggsyrkande. 

 
Beslutsgång 

Ordförande frågar om förvaltningens förslag bifalles och finner att det bifalles. 

 

Ordförande frågar om yrkandet från Lindström m.fl. om uppdatering av styrdo-

kument bifalles och finner att det bifalles. 

 

Ordföranden frågar om tilläggsyrkandet från Thorell och Lindström, om miljö-

krav vid upphandling, bifalles eller avslås och finner att det avslås. 
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Votering begärs. Följande beslutsgång uppläses och godkänns: 

 

”Den som avslår tilläggsyrkandet röstar ja, den som bifaller yrkandet röstar 

nej.” 

 

Följande röstar ja: 

Malin Bellander (M), Elisabeth Dingertz (M), Anders Gullander (FP), Britt 

Lindmark (FP), Jan Dolk (KD), Ina Ununger (S), Christer Löfving (SD), Mo-

nica Pettersson (M). 

 

Följande röstar nej: 

Annika Andersson Ribbing (S), Sandro Wennberg (S), Karin Aaseby (S), Mi-

kael Lindström (S), Hanna Thorell (MP). 

 

Kommunstyrelsen beslutar med åtta ja-röster mot fem nej-röster att avslå til-

läggsyrkandet. 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

Hanna Thorell (MP) lämnar följande reservation: 

 

”Miljöpartiet yrkade att kontrollmomentet ”Miljökrav ställs vid upphandlingar” 

ska införas även för 2015 och ställde sig dessutom bakom Socialdemokraternas 

tilläggsyrkande att revidera och uppdatera styrdokumentet avseende represen-

tation.  

 

Vi reserverade oss mot beslutet att avslå vårt tilläggsyrkande om bibehållet 

kontrollmoment kring miljökrav. Vi hade dessutom gärna sett att handlingarna 

i ärendet hade visat mer information om vilka miljökrav som ställs i olika typer 

av upphandlingar för att förstå om de är relevanta och tillräckligt ambitiösa.” 

 
Sändlista 

Sektor ekonomi 

KLG 

 

_______ 
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Dnr 15KS/268 Kommunstyrelsen 2015-05-12 § 94 

Avtal med Trafikverket Region Stockholm för 
genomförande av detaljplan del av Brunn 1:1 m fl – 
infartsparkering Näsuddsvägen 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

Avtalet godkänns. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

För genomförande av detaljplanen för Brunn 1:1 m.fl. infartsparkering 

Näsuddsvägen m.m. föreslås att kommunen träffar avtal med Trafikverket Reg-

ion Stockholm. Avtalet reglerar finansiering av nya busshållplatser, övergångs-

ställe, byggtekniska detaljer, besiktningar m.m. 

 
Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsens planutskotts beslut 2015-04-22, § 40 

Avtal mellan Trafikverket Region Stockholm och Värmdö kommun för ge-

nomförande av detaljplan för Brunn 1:1 m.fl. – infartsparkering Näsuddsvägen, 

2015-04-21 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr 15KS/390 Kommunstyrelsen 2015-05-12 § 95 

Revidering av kommunfullmäktiges arbetsordning 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

Förslaget till reviderad arbetsordning för kommunfullmäktige antas. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Förslaget till reviderad arbetsordning innehåller ett antal ändringar som beror 

på ändrad lagstiftning och ändrade förhållanden i Värmdö. Till exempel att ny-

valda kommunfullmäktige numera har sitt första sammanträde i oktober och att 

kommunfullmäktige sammanträder i Värmdösalen. 

Därutöver föreslås att diskussionen vid frågor begränsas till fyra inlägg; fråga, 

svar, replik och kontrareplik. Vidare föreslås, på förslag av kommunfullmäkti-

ges presidium, att kommundirektören ska ha yttranderätt i kommunfullmäktige. 

 
Handlingar i ärendet 

Revidering av kommunfullmäktiges arbetsordning, KUA 2015-04-17 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 

 

  



VÄRMDÖ KOMMUN  SAMMANTRÄDESPROTOKOLL Sid 12 av 25 

Kommunstyrelsen 2015-05-12 

 

 

justering | | | utdragsbestyrkande 

 

 

Dnr 15KS/292 Kommunstyrelsen 2015-05-12 § 96 

Revidering av riktlinjer för flaggning i Värmdö 
kommun 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Reviderade riktlinjer för flaggning antas. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Kommunens riktlinjer för flaggning föreslås revideras så att flaggning ska ske 

under Stockholm Pride. 

 
Handlingar i ärendet 

Revidering av riktlinjer för flaggning i Värmdö kommun, KUA 2015-04-17 

 
Yrkanden 

Ina Ununger (C) yrkar bifall till förslaget med följande korrigering: 

 

Punkten ”Stockholm Pride” tas bort ur förteckningen över allmänna flaggda-

gar.  

 

Under punktlistan införs texten: ”Värmdö ska flagga med regnbågsflaggan un-

der veckan Stockholm Pride. När två regnbågsflaggor flaggas ska de yttre 

flaggstängerna nyttjas. Dessa får endast visas i kombination med Värmdös 

flaggor, som hissas på de mittre stängerna.” 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt förslaget med kom-

plettering enligt Unungers yrkande och finner att kommunstyrelsen beslutar en-

ligt förslaget. 

 
Sändlista 

Författningssamling 

KLG 

 

_______ 
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Dnr 15KS/268 Kommunstyrelsen 2015-05-12 § 97 

Svar på skrivelser om EU-migranter i Värmdö 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Skrivelsen godkänns som yttrande över socialdemokraternas och miljöpartiets 

respektive skrivelser om stöd till EU-migranter i Värmdö. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Socialdemokraterna och miljöpartiet har lämnat en skrivelser om stöd till EU-

migranter i Värmdö. 

 

I en tjänsteskrivelse redovisas kommunens skyldigheter gentemot EU-migran-

ter som vistas i kommunen. 

 
Handlingar i ärendet 

Svar på skrivelser från (S) och (MP) angående stöd till EU-migranter i 

Värmdö, KUA 2015-04-02 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Vi socialdemokrater är bekymrade över den defensiva hållning som kommun-

ledningen i vår kommun har i denna fråga. Nu är det inte längre bitande kalla 

nätter och frågan inte lika het. Därmed skyfflas problematiken under mattan 

och majoritetens politiker föredrar att peka på rikspolitiken, eller regionala lös-

ningar. Vi konstaterade vid dagens sammanträde att kommunen behöver utar-

beta en plan. Det finns EU-migranter här. Det kommer det fortsätta göra. Och 

det kommer att komma en kallare årstid igen. Om kommunen inte ägnat som-

marhalvåret åt att fundera ut hur vi kan hantera frågan när termometern visar 

kallare temperaturer igen, kommer många, med stort fog, kritisera oss.  

 

Vi hoppas att dagens diskussion får effekten att majoritetens politiker verkligen 

tar tag i den här frågan. Vi medverkar gärna och tror att de bästa lösningarna 

involverar den ”tredje sektorn” – den sociala ekonomin, med både föreningar 

och andra ideella aktörer.” 

 

Hanna Thorell (MP) lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Miljöpartiet ställer sig positiva kring ett regionalt och nationellt samarbetspro-

jekt kring hur man kan hjälpa utsatta EU migranter och uppmanar kommunen 

att aktivt arbeta för att det så snabbt som möjligt ska finnas en gemensam och 

därefter lokal handlingsplan.  
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Vi hade dock föredragit att Värmdö kommun redan idag hade börjat titta på 

kommunala lösningar kring exempelvis offentliga toaletter, möjlighet att er-

bjuda duschning samt andra åtgärder som omfattas av Socialtjänstlagen, dvs. 

hjälp för att lösa akuta situationer. Det är istället privatpersoner och ideella or-

ganisationer som på eget bevåg hitintills har bidragit för att hjälpa utsatta EU 

medborgare som befinner sig i vår kommun. Ett ansvar som kommunen egent-

ligen borde ta del av. 

 

Vi vill också uppmana kommunen att förbereda sig på att det skulle kunna 

komma barn till Värmdö så att vi omedelbart kan agera i så fall.” 

 

Mats Skoglund (V) lämnar följande ersättaryttrande: 

 

”Förvaltningens tjänsteskrivelse mer beskriver problem (typ ”Det är i nuläget 

inte klarlagt huruvida ens ett tillfälligt bygglov skulle kunna beviljas...”) än att 

se möjligheterna. Naturligtvis kan kommunens sammanhållna förvaltningsor-

ganisation lätt lösa eventuella oklarheter. Istället för att se problem borde kom-

munens arbete inriktas på att finna lösningar på de mest utsatta medmänniskor-

nas basala behov.” 

 
Sändlista 

KLG 

 

_______ 
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Dnr 15KS/263 Kommunstyrelsen 2015-05-12 § 98 

Svar på skrivelse om kostnader för deltagande i 
MIPIM 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Skrivelsen anses besvarad. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Miljöpartiet har begärt att förvaltningen ska redovisa kostnaderna för kommu-

nens deltagande vid MIPIM-mässan i Cannes samt nyttan med deltagandet. 

 

I en tjänsteskrivelse redovisas svar på miljöpartiets frågor. 

 
Handlingar i ärendet 

Svar på skrivelse (MP) om redovisning av kostnader och nytta relaterade till 

besök på fastighetsmässan MIPIM i Cannes, KUA 2015-04-08 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen lämnar följande protokollsanteckning: 

 

”Det har de senaste åren förts en livlig debatt om kommuners medverkan vid 

fastighetsmässan i Cannes, MIPIM.  

 

Vi socialdemokrater menar att det är nödvändigt och klokt att kommunen ak-

tivt medverkar i utbyten, seminarier och andra former av förkovran. Utveckl-

ingen inom olika verksamheter som kommuner ansvarar för går rasande fort. 

Det är oekonomiskt och dumt att i varje läge uppfinna hjulet själv när man ge-

nom fortbildning och utbyte kan lära av andra. Men detta ställer stora krav på 

de tjänstemän och politiker som deltar. Vi menar att det många gånger finns sa-

ker som skulle kunna implementeras i vår verksamhet som tappas bort på 

vägen för att vi inte har en systematisk återkoppling efter studieresor och semi-

narier. Det är inte okej att använda skattemedel för att åka på kurser och semi-

narier för att det är roligt i största allmänhet. Dokumentation och återredovis-

ning borde vara en självklarhet vid denna typ av tillfällen. Det sker i dagsläget 

inte.  

 

Om kommunen utarbetar en modell där krav ställs på tjänstemän och politiker 

som medverkar vid kurser och seminarier säkerställs att vi får valuta för peng-

arna det kostar. Det går lättare att följa upp vad värdet med aktiviteten var, om 

den ledde till något positivt för verksamheten i praktiken.  

 

Vi socialdemokrater anser att det för framtiden är positivt att både omvärldsbe-

vaka, idka utbyte och nätverka men att det behöver tas fram en riktlinje för på 

vilka premisser företrädare ska delta. Det avser både kostnader, återrapporte-
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ring och utvärdering. När det gäller själva MIPIM-konferensen konstaterade vi 

förra året att det är tveksamt att kommunen reser dit varje år med en stor dele-

gation. Arenan är internationell. Det finns inga projekt i vår kommun som mo-

tiverar vår närvaro för att knyta kontakter med internationella intressenter. Där-

emot utgör vi en del av Storstockholm som sammantagit blir en stor aktör. Ge-

nom medlemskapet i Stockholm business alliance borde vi kunna knyta de re-

lationer som är önskvärda. 

 

De kontakter som kommunledningen återrapporterat att man haft har handlat 

om stockholmsbaserade företag som återfinns vid mängder av aktiviteter på 

hemmaplan (Stockholm). Om man vill träffa dem i ett samlat sammanhang 

återfinns de allra flesta årligen vid politikerveckan i Almedalen. Det är både 

billigare och miljömässigt klokare att resa till Visby än till franska sydkusten. 

Av det skälet avstod vi de två platser vi blev erbjudna till Cannes.” 

 
Sändlista 

KLG 

 

_______ 
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Dnr 15KS/392 Kommunstyrelsen 2015-05-12 § 99 

Kommunens representant i Nyföretagarcentrum 
Nacka-Värmdö-Tyresö 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Kommundirektören får i uppdrag att utse kommunens representant i Nyföreta-

garcentrums styrelse. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

Kommunstyrelsen föreslås uppdra till kommundirektören att utse kommunens 

representant i styrelsen för Nyföretagarcentrum Nacka-Värmdö-Tyresö. 

 
Handlingar i ärendet 

Kommunens representant i Nyföretagarcentrum Nacka-Värmdö-Tyresö, KUA 

2015-04-28 

 
Sändlista 

KLG 

Sektor samhällsbyggnad 

Nyföretagarcentrum 

 

_______ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2015-04-15 § 100 

Delgivningar 
 

 Protokoll KIVAB 2015-03-19 

 

_______ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2015-05-12 § 101 

Delegationsbeslut 
 

 Yttrande enligt ordningslagen – vidaredelegation från k-dir 

 Medgivande dödning servitut – vidaredelegation från k-dir 

 

_______ 
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Dnr 13KS/484 Kommunstyrelsen 2015-05-12 § 102 

Svar på motion (S) – Satsa på spännande bostäder 
lämpliga för unga 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

Motionen anses besvarad 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Annika Andersson Ribbing m.fl. (S) har i en motion föreslagit att kommunen 

ska ansöka om medel från Boverket och starta ett eller flera projekt med ”inno-

vativt byggande av bostäder för unga”. 

 

I motionssvaret framhålls att såväl Värmdö Bostäder som andra byggherrar har 

rekommenderats att ansöka om medel från Boverket. Motionen föreslås anses 

besvarad.  

 
Handlingar i ärendet 

Svar på motion (S) Satsa på spännande bostäder lämpliga för unga, KUA 2015-

04-09 

Motion, 2013-08-27 

 
Yrkanden 

Annika Andersson Ribbing (S) yrkar bifall till motionen. 

 

Monica Pettersson (M) yrkar att motionen ska anses besvarad. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om motionen ska anses besvarad eller bifallas och finner 

att motionen ska anses besvarad. 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr 14KS/339 Kommunstyrelsen 2015-05-12 § 103 

Svar på motion (S) – Bygg små och prisvärda 
hyresbostäder och skapa förutsättningar för fler 
arbetsplatser 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

Motionen avslås. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Annika Andersson Ribbing m.fl. (S) har i en motion föreslagit att detaljplan-

läggning av Hemmestatorp och Svevia-tomten omedelbart inleds. 

 

I motionssvaret framhålls att detaljplanläggning för Svevia-tomten inte bör på-

börjas förrän en fördjupad översiktsplan för hela området mellan Skogsbo och 

Mölnvik antagits. När det gäller Hemmestatorp bör en detaljplaneläggning av-

vaktas med hänsyn till trafikläget. Motionen föreslås avslås. 

 
Handlingar i ärendet 

Svar på motion (S) Bygg små och prisvärda hyresbostäder och skapa förutsätt-

ningar för fler arbetsplatser, KUA 2015-03-04 

Motion, 2014-06-18 

 
Yrkanden 

Mikael Lindström (S) yrkar bifall till motionen. 

 

Monica Pettersson (M) yrkar avslag. 

 
Beslutsgång 

Ordföranden frågar om motionen ska avslås eller bifallas och finner att mot-

ionen ska avslås. 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr 15KS/107 Kommunstyrelsen 2015-05-12 § 104 

Antagande av detaljplan för Brunn 1:1 m fl – 
infartsparkering Näsuddsvägen mm 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
 

1. Detaljplanen antas. 

2. Granskningsutlåtandet godkänns. 

3. Strandskyddet enligt planen upphävs den dag planen vinner laga kraft. 
 

Beslutsnivå 

Kommunfullmäktige 

 
Ärendebeskrivning 

Planområdet för del av Brunn 1:1 m.fl. ligger i centrala Brunn, norr om väg 

646, Eknäsvägen. 

 

Planens syfte och mål är att uppnå en trafiksäker parkeringslösning för såväl 

pendelparkerare som besöksparkerare till idrottsplats och spontanidrottsfält, 

samt att uppnå en förbättrad dagvattenhantering från vägar och parkeringar i 

Brunns centrum. 

 
Handlingar i ärendet 

Kommunstyrelsens planutskotts beslut 2015-04-22, § 39 

Antagande av detaljplan för del av Brunn 1:1 m.fl. infartsparkering Näsuddsvä-

gen m.m., 2015-03-31 

 
Sändlista 

KF 

 

_______ 
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Dnr 15KS/275 Kommunstyrelsen 2015-05-12 § 105 

Rapport från ungdomstinget 2014 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

1. Kommunstyrelsen ger förvaltningen i uppdrag att säkerställa att samt-

liga partier, representerade i kommunfullmäktige, inbjuds till tingets he-

aring den 20 maj. 

2. Kommunstyrelsen utser Fredrik Sneibjerg (FP) att vara kommunstyrel-

sens representant med ansvar för återkoppling i frågan om bostäder för 

unga. 

3. Förvaltningen får i uppdrag att redogöra för pågående arbete med upp-

rustning av väderskydd och busskurer vid kommande hearing. 

4. Förvaltningen får i uppdrag att utreda behov, kostnad och möjligheter 

att utrusta en större andel av busshållplatser inom kommunen med re-

flexsnurror. 

5. Förvaltningen får i uppdrag att svara på ungdomstingets frågor rörande 

framtidens Gustavsberg vid kommande hearing. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Ärendebeskrivning 

I en rapport från 2014 års ungdomsting redovisas att ungdomstinget för 2015 

har prioriterat följande frågor: 

 

 Bostäder för unga 

 Trygghet och säkerhet i utemiljö 

 Tryggare Gustavsbergs centrum 

 Högre tillgänglighet till kollektivtrafik 

 En större andel ekologisk mat i skolan 

 
Handlingar i ärendet 

Rapportering från ungdomstinget 2014 – frågor aktuella för kommunstyrelsen, 

2015-04-14 

 
Yrkanden 

Anders Gullander (FP) yrkar att kommunstyrelsen ska besluta: 

 

1. Kommunstyrelsen ger förvaltningen i uppdrag att säkerställa att samt-

liga partier, representerade i kommunfullmäktige, inbjuds till tingets he-

aring den 20 maj. 

2. Kommunstyrelsen utser Fredrik Sneibjerg (FP) att vara kommunstyrel-

sens representant med ansvar för återkoppling i frågan om bostäder för 

unga. 

3. Förvaltningen får i uppdrag att redogöra för pågående arbete med upp-

rustning av väderskydd och busskurer vid kommande hearing. 
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4. Förvaltningen får i uppdrag att utreda behov, kostnad och möjligheter 

att utrusta en större andel av busshållplatser inom kommunen med re-

flexsnurror. 

5. Förvaltningen får i uppdrag att svara på ungdomstingets frågor rörande 

framtidens Gustavsberg vid kommande hearing. 

 

Karin Aaseby (S) yrkar bifall till Gullanders yrkande med ändringen att Mo-

nica Pettersson (M) ska vara kommunens representant enligt p. 2. 

 
Beslutsgång 

 

 
Reservationer och protokollsanteckningar 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beslutar enligt yrkandena p. 1 och 3 

– 5 och finner att kommunstyrelsen beslutar enligt yrkandena. 

 

Ordföranden frågar om kommunstyrelsen beträffande p. 2 beslutar enligt yr-

kandet från Gullander eller enligt yrkandet från Aaseby och finner att kom-

munstyrelsen beslutar enligt yrkandet från Gullander. 

 
Sändlista 

KLG 

Sektor kultur och utbildning 

F Sneibjerg 

 

_______ 
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Dnr  Kommunstyrelsen 2015-05-12 § 106 

Förlängt förordnande för kommundirektör 
 
Kommunstyrelsens beslut 
 

Ärendet återremitteras. 
 

Beslutsnivå 

Kommunstyrelsen 

 
Sändlista 

KS 

 

_______ 

 

 

 

 


